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Zápis 46. jednání kolegia děkana 3.LF UK v období 2022-26, konaného dne 7.3.2024 

Přítomni: Prof. Widimský, prof. Duška, prof. Džupa, prof. Šlamberová, prof. Malíková, doc. Gojda, 

doc. Dlouhý, dr. Marx, JUDr. Mužíková 

Omluveni: prof. Arenbergerová, dr. Šebo, doc. Trnka 

 

1. Schválení zápisu ze 22.2.2024 

2. Děkan podrobně informoval členy kolegia o svých jednáních s přednosty ústavů a klinik ve 

věci hodnocení akademických pracovníků podle Kariérního řádu a ve věci úsporných opatření 

v personální oblasti. Hodnocení již proběhlo na 52 pracovištích, zbývají poslední tři. 

Předběžným výstupem je úspora 30,5 pracovních úvazků. Kolegium postup děkana 

podpořilo. 

3. Děkan podrobně informoval členy KD o úterním jednání s Bc. M. Pulchartem (vedoucím Odd. 

krizového managementu FNKV) ohledně případných bezpečnostních opatření na fakultě. 

Vzniká pracovní skupina, která bude mít 5-7 členů. Členové kolegia podrobně diskutovali 

různá konkrétní opatření a po diskuzi přijali tyto závěry: 

- Tajemnice uloží vedoucímu provozně-technického oddělení připravit návrh na úpravy 

vstupních dveří do jednotlivých místností v budově A (poslucháren, učeben, laboratoří  

i kanceláří) tak, aby je bylo možno zajistit proti vniknutí nežádoucích osob z chodby. 

Vedoucí PTO připraví konkrétní návrh včetně rámcového určení celkových nákladů do 

15.4.2024. 

- Tajemnice uloží vedoucímu provozně-technického oddělení zkontrolovat a případně 

aktualizovat informaci pro složky integrovaného záchranného systému, která je dostupná 

ve vrátnici budovy A. Cílem je, aby ve vrátnici byly k dispozici dvě složky: červená pro 

hasičský sbor a modrá pro policii. Složky by měly splňovat požadavky na operativní kartu 

zásahu, kompletnost je nutno konzultovat s hasiči i s policií. Termín: do 31.5.2024 

- Systém krizových informací pro studenty a zaměstnance (KISS) připravuje pro všechny 

fakulty rektorát UK. Termín je v kompetenci vedení UK. 

- Tajemnice zajistí předložení cenové nabídky / nabídek na „rozhlas po drátě“ či podobný 

systém rychlých informací v budově A. Po zvážení ekonomické náročnosti pořízení 

takového systému bude rozhodnuto o jeho instalaci. 

- Tajemnice zajistí předložení cenové nabídky na vybudování nouzových východů 

z poslucháren dozadu nebo do stran budovy A.  

- Podrobná diskuze byla též o možnosti instalovat turnikety ve vstupu do budovy A. Všichni 

členové kolegia kromě dvou se vyjádřili proti této možnosti s poukazem na možné 

komplikace při příchodu studentů, při odborných konferencích a v případě nutnosti 

rychlé evakuace budovy. Tato možnost tedy zatím nebude blíže posuzována, nicméně 

v budoucnu se KD k této otázce vrátí. 

- Podobně ani možnost realizace velkého cvičení krizových situací (s účastí všech tří složek 

integrovaného záchranného systému) nebyla většinou členů KD podpořena. 

4. Proděkanka Šlamberová představila dvě došlé žádosti o Donatio FMT. Děkan vyslovil 

pochybnost o možnosti jejich financování v tomto roce s ohledem na úsporná personální 

opatření (viz bod 2), nicméně všichni ostatní členové kolegia navrhují udělení stipendií DFMT 

oběma uchazečům. Děkan se s oběma žadateli sejde a následně rozhodne.  

5. Proděkan Marx informoval o stavu přípravy přijímacího řízení a počtu došlých přihlášek ke 

studiu. Ve všech oborech je mírný nárůst, u přihlášek do anglického kurikula je nárůst 

významný. 
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6. Děkan informoval o odkladu při plánované koupi malého travnatého pozemku SZÚ (č. 

3986/5, plocha 139 m2), který je nutný k tomu, aby projekt Nového výukového centra 3.LF 

UK mohl být realizován v navrhovaném rozsahu. Přestože kupní smlouva již byla připravena 

k podpisu ředitelkou SZÚ a rektorkou UK, došlo k dalšímu odkladu. Příčinou tohoto odkladu 

jsou nové požadavky MZ ČR na podklady, které na MZ posílá ředitelka SZÚ a informace MZ, 

že žádost musí být schválena vládou ČR. Členové kolegia jednohlasně podpořili dokončení 

architektonické studie podle původního harmonogramu (do 30.6.2024) včetně úhrady ceny 

za tuto studii (do 6 mil. Kč). Pokud do té doby nebude v katastru nemovitostí zapsána UK jako 

majitel pozemku č. 3986/5, budou další práce na projektu Nového výukového centra 

pozastaveny až do vyřešení této záležitosti. 

7. Proděkan Duška informoval o jednání „kulatého stolu o vědě“, o připomínkách zaměstnanců 

k hodnocení vědy a o návrhu na rozdělování financí z Cooperatio. Pro příští jednání KD 

připraví návrh paragrafového znění. 

 

Dr. Marx 

 Proděkan předložil návrh na zvýšení poplatku za přijímací řízení do AJ kurikula. KD se 

shodlo na částce 2.000,- Kč. 

Doc. Dlouhý 

 Proděkan informoval o: 

o zasedání KOR v Olomouci 

o výši dotace pro specializační vzdělávání 

o žádostech o reakrediatce pro všechny kmeny 

o novele zákona č. 95  a o  situaci kolem návrhu, který jde ke schválení do PSČR 

 Předložené návrhy na zahraniční služební cesty byly schváleny (proděkan Dlouhý 

zastoupil nepřítomnou proděkanku Arenbergerovou). 

 

Doc. Gojda 

 Termín zasedání AS 3. LF UK : 12.3.2024 

 

Prof. Malíková 

 Proděkanka informovala konci některých akreditací studijních programů (týká se starých 

akreditací). Studenti z těchto programů budou automaticky zařazeni do stejných programů, 

které jsou nově akreditovány. 

 

Prof. Šlamberová 

 Termín Ph.D. promocí -  29.5.2024 (konkrétní časy budou upřesněny). 

 Termín SVK (2025)  - 27.5.2025. 

 Žádost o změnu člena rady programu Cooperatio pro vědní oblast Oncology a Hematology 1. 

LF UK – jmenování prof. MUDr. Luboše Petruželky, DrSc. – KD k personální změně nemá 

námitky. 
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 Prof. Džupa 

 Informace o programu VR 3. LF UK 7.3.2024 a 4/2024. 

 Proděkan informoval o nutnosti doplnit žádost o reakreditaci oboru Dermatovenerologie pro 

habilitační a jmenovací řízení, která byla vrácena k dopracování. 

 Proděkan informoval stavu přípravy výuky v Nemocnici Liberec. 

 

 

Zapsala: Bc. Mitasová 
Za správnost: prof. Widimský, DrSc. 

 

 


